
Proces-verbal
mcheiat Tn sedinta extraordinara a Consiliului

General al Municipiului Bucuresti din data
de 10 aprilie 2020, ora 12. 00

Convocarea acestei sedinte a fost facuta de catre Primarul General al
Municipiului Bucuresti, doamna Gabriela Firea, prin dispozitia Tnregistrata
sub nr. 636/06. 04. 2020.

Sedinta a avut loc la sediul autoritatii deliberative din municipiul
Bucuresti, B-dul Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat toti cei 54 de consilieri.

Sedinta s-a desfasurat prin mijloace electronice, printr-o platforma
online de vidoconferinta, Tn conformitate cu prevederile H. C. G. M. B.
nr. 94/23. 03. 2020.

La sedinta au participat urmatorii: doamna Gabriela FIREA - Primarul
General al Municipiului Bucuresti, doamna Mariana Brod - Director
executiv, Directia Asistenta Tehnica si Juridica si domnul Adrian lordache
- Director executiv, Directia Juridic.

Au fost invitati sa participe directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucuresti si mass - media.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Tnainte de Tnceperea sedintei de astazi, 10 aprilie, am sa dau
cuvantul primarului general al municipiului Bucuresti, doamna Gabriela
Firea.

Doamna Primar General Gabriela FIREA

Multumesc, domnule presedinte de sedinta si tuturor colegilor nostri.
Va transmit tuturor multa sanatate, sa depasim cu bine aceasta

perioada si Tmpreuna sa dezbatem si sa votam proiecte foarte utile
bucurestenilor Tn aceasta perioada dificila de pandemie. Vreau sa o felicit
si pe colega noastra Georgiana care abia a nascut si totusi, desi se afla Tn
maternitate, a dorit sa participe la aceasta sedinta de Consiliu General
online si video si o felicit pentru ca iata este la serviciu Tn slujba cetatenilor
din municipiul Bucuresti imediat dupa ce a nascut.

Avem cateva proiecte eseNiale^stazi pe ordinea de zi a sedintei
Consiliului, General. Ma voi ^©i?l; datlya dintre acestea. Primul si care
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sper sa Tntruneasca voturile dumneavoastra se refera la copiii care ar
putea sa ramana singuri acasa deoarece parintii lor ori sunt medici Tn prima
linie Tn spitalele de boli infectioase, ori ambii parinti s-au contaminat si
trebuie sa fie spitalizati minimum doua saptamani ori de asemenea sunt
copiii unor angajati din servicii sociale care de asemenea trebuie sa
ramana Tn izolare Tn aceasta perioada, Tn special cei care lucreaza Tn
caminele de seniori. Pentru acesti copiii care, asa cum spuneam, este
posibil sa ramana singuri acasa si pentru a nu ajunge la case de copii ne-
am gandit si va propun spre dezbatere acest project sa identificam locatii
potrivite, prietenoase pentru acestia, sa 11 se asigure atat educatie, de
asemenea relaxare, dar si asistenta sociala si medicala, hrana zilnica,
fireste, pentru acesti copii care iata sunt vulnerabili Tn aceasta perioada de
pandemie. Reactiile publice au fast pozitive Tn aceste zile dupa ce am
anuntat public proiectul, momentul Tn care acesta a fost lansat si in
dezbatere si nadajduiesc ca veti da un vot pozitiv pentru acesti copii despre
care este bine sa credem ca vor trece peste aceasta perioada Tntr-o
atmosfera mai placuta, mai prietenoasa. Fireste, aceasta nu va Tnlocui
iubirea si grija parintilor si casa familiei, dar totusi trecerea va fi ceva mai
usoara.

Un project, de asemenea, foarte important este eel care se refera la
testarea angajatilor care nu au cum sa stea acasa Tn aceasta perioada
pentru ca lucreaza Tn servicii esentiale, pe langa medici, pentru care am
lansat deja o comanda de teste PCR Tn numar de 6.000 pentru medicii care
sunt angajati Tn spitalele municipiului Bucuresti Tn plus de acest numar de
teste pentru cadrele medicale, deci medici si asistenti, vom achizitiona
3. 000 de teste pentru angajatii din transportul public Tn comun, termoficare
iluminat public si servicii sociale. Credem ca acesti angajati trebuie sa
beneficieze de atentia noastra, de sprijinul nostru, ei ar putea fi la randul
lor, Tn cazul Tn care ar fi contaminati vector de transmitere a corona
virusului de tip nou, ceea ce nu ne dorim ...... persoanele din izolare care
prezinta simptome sau cadrele medicale cu simptome si la angajatii din
serviciile vitale.

De asemenea, raspundem prompt printr-un project pe care Tl supun
dezbaterii astazi si medicilor de familie care au nevoie de sprijinul nostru si
ne au rugat sa Ie asiguram un numar foarte mare, de nivelul zecilor, sutelor
de halate unice de protectie, de asemenea manusi, am reusit sa obtinem
informatii, i-am sprijinit si noi si^i^rrr^^q|nit si alte donatii pentru masti,
dar pentru acestea este nevpj^ de^theltutalav^
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protectie si dezinfectie, deoarece medicii de familie sunt si ei Tn prima linie,
pacientii sau posibilii pacienti, atat cu afectiuni cronice sau acute se
prezinta Tn primul rand la medicul de familie si iata necesitatea ca acestia
sa fie protejati la fel ca personalul medical din spitale. Pentru aceasta
perioada Tn care cabinetele stomatologice sunt Tnchise Tn urma ordonantei
militare care a fast deja facuta publica, ne-am gandit sa va propunem sa nu
mai percepem chirie pentru spatiile respective pentru ca ar fi o povara
financiara Tn plus pentru cei care au Tnchiriat aceste spatii de la Primaria
Capitalei si nu Tn ultimul rand voiam sa va anunt faptul ca din cele 21 de
companii Tnfiintate de catre Primaria Capitalei prin Consiliul General al
Municipiului Bucuresti, prin fuziune si absortie vom ramane deocamdata cu
13 companii deoarece este nevoie ca dupa aceasta perioada de pandemie
sa restrangem cheltuielile, sa mai restrangem din activitatile care nu sunt
esentiale, cele impresionante sa mearga Tn continuare catre sanatate, de
asemenea, catre domeniul social si catre serviciile de utilitate publica. Nu
renuntam la acele domenii de activitate Tn totalitate, dar ele se vor regasi
ca departamente sau divizii Tn cadrul companiilor care vor absolvi
activitatea celorlalte. Nu este o renuntare la ideea de a Tntiinta companii
municipale, ci este o reducere a acestora, avand Tn vedere contextul
economic si social care va deriva Tn urma pandemiei de coronavirus.

Va multumesc Tnca de pe acum pentru dezbatere si sper pentru votul
dumneavoastra.

0 zi buna! Multa sanatate! Doamne ajuta!

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Va multumesc si eu, doamna primar general.
In continuare, am sa dau cuvantul domnului director al directiei

juridic, Adrian lordache, ce exercita astazi functia de secretar general
pentru a ne comunica prezenta sedintei de astazi si pentru a supune
votului dumneavoastra procesele verbale ale sedintelor anterioare.

Domnul Director Executiv Adrian lordache - Directia Juridic

Buna ziua, doamna primar general, buna ziua doamnelor si domnilor
consilieri general!.

Prezenta este asigurata de 54 de consilieri, dec! avem cvorumul
necesar pentru a tine sedinta. , <js. N /
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In continuare v-as supune aprobarii trei procese verbale
anterioare.

Incepem cu procesul verbal din 14. 02.2020 al sedintei ordinare
de la acea data.

Doamna Consilier Radu Elena

Deci, ce se mtampla, ca nu se mai aude nimic si nu apare nici votul,
nu ...

Domnul Director Executiv Adrian lordache - Directia Juridic
Imediat.

Doamna Consilier Teodor Raluca Nicoleta

Elena, Tti poti deschide si chat-ul Tn paralel ca sa vezi acolo ce se mai
scrie si ce se mai spune.

Doamna Consilier Radu Elena

E dechis chat-ul. Am si scris pe el. Deci e deschis, numai ca nu apare
votul, dupa cum vedeti si vol.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Va rog, tineti microfoanele mchise. Avem chat-ul pe care putem vorbi.
Multumesc.

Domnul Director Executiv Adrian lordache - Directia Juridic
Puteti vota.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Va reamintesc faptul ca pentru a valida votul pe care 1-ati decis,
trebuie sa apasati butonul submit. Votul are un termen de trei minute. Pana
acum avem validate 45 de voturi din 54. Dupa ce va exercitati votul,
apasati butonul submit. Va multumesc.
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Domnul Director Executiv Adrian lordache - Directia Juridic

Sunt cinci consilieri generali care nu au votat. Sunt cinci domni
consilieri general! care nu au votat. Domnul Marinescu, va exercitati dreptul
de vot?

Domnul Consilier Marinescu Gheor he

Da. Pentru sedinta din 14. 02 ?

Domnul Director Executiv Adrian lordache - Directia Juridic
14. 02.

Domnul Consilier Marinescu Gheor he

Pai n-am fost. Nu eram consilier general.

Domnul Director Executiv Adrian lordache - Directia Juridic
Sunteti acum.

Domnul Consilier Marinescu Gheor he

A, am Tnteles. Deci pot sa votez. Am Tnteles.

Domnul Director Executiv Adrian lordache - Directia Juridic

Cu 45 de voturi pentru, 5 abtineri, 0 voturi Tmpotriva, procesul
verbal al sedintei din 14.02.2020 a Tost adoptat.

Va supunem la vot procesul verbal al sedintei din data de
11.03.2020.

Cu 45 de voturi pentru, 7 abtineri, 0 voturi Tmpotriva, procesul
verbal al sedintei din 11.03.2020 a fast adoptat.

Va supunem la vot procesul verbal al sedintei extraordinare,
convocata de Tndata, din data de 23. 03. 2020.

Cu 41 de voturi pentru, 9 abtineri, 1 vot Tmpotriva, procesul
verbal al sedintei extraordinare dir^d^l^de 23. 03. 2020 a fast adoptat.

Dau cuvantul domnului prese^li&e^da^^dinta.
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Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Va multumesc domnule director.
Ca urmare a solicitarii initiatorului, se suplimenteaza ordinea de

zi. La punctul numarul doi se introduce Project de hotarare privind
aprobarea proiectului ,, Pentru cei care NU stau acasa".

Vot, va rog pe introducerea pe ordinea de zi a proiectului.
Dupa exercitarea votului, va rog sa apasati sumbit. 0 parte dintre voi

voteaza, dar nu apasa butonul submit, astfel ca votul dumneavoastra nu
este...

Doamna Consilier Radu Elena
Nu se aude.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Doamna, sunteti singurul consilier general ce nu aude.

Domnul Conilier Stanciu Daniel

Nu se aude, domnule presedinte, asa este.

Doamna Consilier Radu Elena
Dec! nu-i adevarat. Nu-i adevarat!

Doamna Consilier Raiciu Anca Daniela

Se aude. Multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Inchidem votul.

Cu 49 de voturi pentru, 2 abtineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul a
fost adaugat pe ordinea de zi.



Tn urmare numerotarii, la punctul 3 se introduce Proiect de
hotarare pentru aprobarea proiectului ,, In sprijinul medicilor de
familie".

Vot, va rog!
Puteti vota.
Inchidem votul.

Cu 50 de voturi pentru, 0 abtineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul a
fast adaugat pe ordinea de zi.

La punctul 4 se introduce Project de hotarare privind
redistribuiri de sume Tn bugetul Administratiei Spitalelor si Serviciilor
Medicate Bucuresti si mtre sursele de finantare ale bugetului propriu
al municipiului Bucuresti pe anul 2020.

Vot, va rog!
Inchidem votul.

Cu 47 de voturi pentru, 3 abtineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul a
fast adaugat pe ordinea de zi.

Va supun votului ordinea de zi Tn integralitatea sa.
Inchidem votul.

Cu 46 de voturi pentru, 4 abtineri, 1 vot Tmpotriva, ordinea de zi a
fast adoptata.

Trecem la proiectul cu numarul 1 de pe ordinea de zi, Project de
hotarare privind identificarea unor spatii destinate protectiei copiilor
ai caror parinti sunt infectati cu virusul SARS-CoV-2.

Avem si eu un amendament la punctul numarul 1 din partea
initiatorului si o sa Ti dau citire.

Amendament la proiectul de hotarare privind identificarea unor spatii
destinate copiilor ai caror parinti sunt infectati cu virusul sa SARS-CoV-2.
Avand Tn vedere faptul ca prin ordonantele militare s-a dispus masura de
izolare preventiva la locul de munca sau Tn zone special dedicate Tn care
nu au acces persoane din exterior pentru personalul din sistemul public
sanitar, personalul din serviciile sociale de tipul centrelor rezidentiale cat si
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pentru personalul altor categorii socio-profesionale care intra Tn contact cu
bolnavii covid19, propun:

Articolul 1 devine articolul 1 alineatul 1 si va avea urmatorul continut:
se Tmputerniceste Directia Generala de Asistenta Sociala a Municipiului
Bucuresti sa identifice spatii corespunzatoare primirii si gazduirii copiilor ai
caror parinti sunt infectati cu SARS-CoV-2 precum si pentru copiii
medicilor, lucratorilor din domeniul asistentei sociale sau alter categorii
socio-profesionale care trateaza, intra Tn contact cu bolnavii de Covid-19.

Dupa alineatul 1 se introduce alineatul 2 care va avea urmatorul
continut: primirea si gazduirea copiilor ai caror parinti sunt infectati cu
SARS-CoV-2 precum si pentru copiii medicilor, lucratorilor din domeniul
asistentei sociale sau alte categorii socio profesionale care trateaza, infra
Tn contact cu bolnavii de Covid-19 se va face pe baza unei solicitari
adresate Directiei Generate de Asistenta Sociala a Municipiului Bucuresti.

Vot, va rog, pe amendament.
Avem o serie de consilieri care Tnca nu si-au exercitat votul.
Inchidem votul.

Cu 50 de voturi pentru, 0 abtineri, 0 voturi Tmpotriva,
amendamentul a fast adoptat.

Supun votului proiectul Tn integralitatea sa.

Domnul Consilier Gadiuta Alexandru Valeriu

Domnule presedinte de sedinta, m-am Tnscris la cuvant.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Da. Spuneti.

Domnul Consilier Gadiuta Alexandru Valeriu

Am scris Tn chat-ul respectiv ca ... va rog sa-mi dati cuvantul.

Domnul Presedinte de sedinta Pave) Marius Adrian

Vi-1 dau, Poftiti, domnule Gadiuta. Da, domnule Gadiuta. Va auzim.
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Domnul Consilier Gadiuta Alexandru Valeriu

Va multumesc, domnule presedinte. In continuare va aud foarte slab
sau deloc, ca acum nu se mai auzea deloc cand vorbeati. Tntrebarea mea
era legata de punctul ... de articolul 5 care spune ca Directia de Asistenta
Sociala a Municipiului Bucuresti va asigura hrana copiilor pe toata perioada
gazduirii acestora Tn unitatile dezvoltate, conform protocoalelor si
Tntrebarea mea era: care este norma de hrana pentru acesti copii, practic
care este venitul pe care TI va asigura municipalitatea Tn fiecare zi pentru
hranirea copiilor? Va multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Se va stabili prin normele ce vor fi adoptate ulterior acestei hotarari
de consiliu, domnule Gadiuta. Multumesc.

Trecem la vot pe proiectul cu numarul 1.
Vot, vT rog, pe proiectul cu numarul 1.
Inchidem votul.

Cu 52 de voturi pentru, 0 abtineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul a
fast adoptat.

Dau cuvantul primarului general Gabriela Firea pentru a va aduce
mai multe lamuriri, domnule Gadiuta.

Doamna Primar General Gabriela FIREA

Multumesc pentru aceasta Tntrebare. Cu siguranta vom avea grija ca
acesti copii sa beneficieze nu doar de asistenta educativa, sanitara,
sociologica ci si de hrana care sa contina toti nutrientii necesari dezvoltarii
armonioase a copiilor pe categoriile de varsta, de aceea vom beneficia de
asistenta unor medicii nutritionisti care vor stabili meniul Tmpreuna cu
colegii nostri de la D. G.A. S. M. B., astfel meat atat la micul dejun, pranz,
cina si gustari sa fie toti nutrientii necesari dezvoltarii armonioase si
cresterii copiilor. Sub nicio forma acestia nu vor fi adusi Tn aceasta locatie
care doar sa arate bine, prietenos si ei doar sa se joace si vom tine cont
foarte mult si de dezvoltarea armonioasa din toate punctele de vedere si nu
vor fi lasati cu un meniu saracacios, care sa Ie creeze anumite probleme de
sanatate sau anumite carente. Vom avea, cu siguranta grija si de acest
aspect.

Multumesc.



Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Multumesc si eu, doamna primar general.

Trecem la proiectul cu numarul 2, Project de hotarare privind
aprobarea proiectului ,, Pentru cei care NU stau acasa".

La acest project avem doua amendamente. Unul din partea
initiatorului si unul din partea domnului Deaconescu.

Voi da citire si vom trece la vot pe amendamentul propus de catre
initiator, iar dupa aceea domnul Diaconescu v-a dat citire amendamentului
dansului.

Amendament la proiectul cu numarul 2.
Articolul 2 se modifica si va avea urmatorul continut: se mandateaza

Administratia Spitalelor si Serviciilor Medicale Bucuresti sa achizitioneze un
numar de 3.000 de teste pentru SARS-CoV-2 prin metoda RT PCR, Tn
vederea testarii personalului din cadrul serviciilor de utilitate publica,
companiilor municipale al caror actionar majoritar este Consiliul General al
Municipiului Bucuresti, structurilor de interes public local aflate Tn
subordinea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, aflat Tn exercitarea
atributiilor de serviciu, expus Tn mod direct riscului de Tmbolnavire, putand
deveni la randul sau vector de transmisie intracomunitara.

De asemenea, articolul 4 se modifica si va avea urmatorul continut:
testarea se va realiza la Spitalul clinic de boli infectioase si tropicale Dr.
Victor Babes.

Vot, va rog, pe amendamentul propus de catre initiator.
Inchidem votul.

Cu 50 de voturi pentru, 0 abtineri, 0 voturi Tmpotriva,
amendamentul a fast adoptat.

Dau cuvantul Domnului Diaconescu pentru a da citire
amendamentului propus de catre dansul.

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut

Va multumesc, domnule presedinte. Ma auziti?
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Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Da. Va auzim foarte bine.

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut
Nu o sa intru Tn toata motivarea amendamentului, v-am trimis-o m

scris. Cred ca toti colegii nostri au primit-o deja. Singura necesitate pentru
acest amendament rezulta din faptul ca la nivel national avem stabilite niste
reguli dare de catre specialistii din cadrul Institutului National de Sanatate
publics si atunci, la sfarsitul acestui, articol, Tn teza finala trebuie sa
adaugam aceasta sintagma Tn conditiile algoritmului de testare pentru
Covid-19, stabilit de Institutul National de Sanatate Publica. Este doar o
punere Tn concordanta a proiectului nostru cu legislatia si regulile nationale.
Va multumesc.

Damn ul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Dau cuvantul doamnei primar general Gabriela Firea pentru a va
raspunde Tnainte de a citi amendamentul, domnule Deaconescu.

Doamna Primar General Gabriela FIREA

Multumesc, domnului Deaconescu pentru precizare si vreau sa-1
asigur ca exact asa cum a mentionat domnia sa se Tntampla. Primaria
Municipiului Bucuresti si cele 6 primarii de sectoare, Tmpreuna am mcheiat
un protocol cu Institutul Mate! Bals, Institutul de boll infectioase si tropicale,
condus de profesorul Adrian Streinu Cercel, care la randul sau Institutul,
asadar Mate! Bals a Tncheiat protocol de colaborare pentru acest project
cu Institutul National de Sanatate Publica. Specialistii din acest institut
lucreaza deja de aproape doua saptamani Tndeaproape cu medicii de la
Institutul Mate! Bals pentru stabilirea pe cale stiintifica a esantionului, cu
alte cuvinte, ceea ce propuneti dumneavoastra este foarte bun si pozitiv,
dar s-a Tndeplinit deja prin documentele care au fost Tncheiate pana la
intrarea noastra Tn Consiliul General, deci exact de aceasta maniera se
Tntampla. Noi, practic, ca autoritate locala, nu realizam noi msine nici
esantionul, nic! procedurile medicale ci sustinem logistic acest project
foarte necesar locuitorilor din municipiului Bucuresti. Va multumesc foarte
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mult pentru initiativa, dar asa cum spuneam, deja s-a Tnfaptuit aceasta
solicitare prin protocoalele anterioare semnate de catre Institutul Matei Bals
si I. N. S. P.

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut
Deci n-ar fi nicio problema sa votam acest amendament si sa facem

aceasta precizare.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Din punctul noastru de vedere este caduc, dar va rog frumos dati-i

citire amendamentului pe care Tl propuneti.

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut
Asa cum am spus si la interventia anterioara, teza finala a art. 2,

forma prezentata Tn amendamentul initiatorului prezentat m cursul zilei de
ieri, se completeaza cu: m conditiile algoritmului de testare pentru Covid-
19, stabilit de Institutul National de Sanatate Publica.

Va multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Va multumesc si eu, domnule Deaconescu.

Supun votului amendamentul domnului Deaconescu.
Vot, va rog, pe amendament.
Inchidem votul.

Cu 20 de voturi pentru, 15 voturi Tmpotriva, 12 abtineri,
amendamentul a fast respins.

Supun votului proiectul Tn integralitatea sa, project de hotarare
privind aprobarea proiectului ,, Pentru cei care NU stau acasa".

Vot, va rog.
Inch idem votul.

Cu 49 de voturi pentru, 0 abtineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul a
fast adoptat.
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Trecem la punctul 3 de pe ordinea de zi, Project de hotarare
pentru aprobarea proiectului ,, In sprijinul medicilor de familie".

Vot, va rog.
Domnule Deaconescu, va invit Tn sala de sedinta.
Inchidem votul.

Cu 49 de voturi pentru, 0 abtineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul a
fast adoptat.

Trecem la punctul 4 de pe ordinea de zi, Project de hotarare
privind redistribuiri de sume m bugetul Administratiei Spitalelor si
Serviciilor Medicale Bucuresti si mtre sursele de finantare ale
bugetului propriu al Municipiului Bucuresti pe anul2020.

Domnul Consilier Berceanu Octavian Alexandru

Daca se poate, doamna primar general sa ne spuna o fraza sau doua
la fiecare project, referitor la continut.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Doamna primar a luat cuvantul la Tnceputul sedintei.

chat.

Doamna Consilier Ciceala Ana Maria
M-am Tnscris si eu la cuvant.

Domnule presedinte de sedinta, m-am Tnscris la cuvant, vedeti Tn

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
A luat cuvantul colegul dumneavoastra.
Va dau cuvantul doamna Ciceala.

Doamna Consilier Ciceala Ana Maria

La acest project voiam sa ne explice totusi initiatorul de ce
beneficiarii sunt prevazuti Tn modificarea de ROF a acestui centru, ca si
persoane care au Tmplinit 50 de ani, desi Tn toate celelalte modificari ale
regulamentului si Tn cele care raman ne(podificare sunt prevazute
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persoanele varstnice. In sensul Legii nr. 17/2000 privind asistenta
persoanelor varstnice, sunt considerate persoane varstnice persoanele
care au Tmplinit varsta de pensionare stabilita prin lege. Care, dupa cum
stim, este de 65 de ani la barbati, de exemplu. La 50 de ani nu se
Tncadreaza la persoane varstnice. De ce se face aceasta modificare Tn felul
acesta?

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Dumneavoastra vorbiti de proiectul cu numarul 4?
Doamna Ciceala, dumneavoastra la ce project va referiti?

Doamna Consilier Ciceala Ana Maria
Ma refer la proiectul pentru modificarea si completarea anexei nr. 3 la

Hotararea Consiliului General al Municipiului Bucuresti nr. 730/2018. Este
punctul 4, daca nu ma Tnsel, pe ordinea de zi.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Dumneavoastra va referiti la proiectul urmator.
Noi suntem la proiectul cu numarul 4.
Ar trebui sa supunem la vot proiectul cu numarul 4.

Doamna Consilier Ciceala Ana Maria

Pe noua ordine de zi nu este acesta proiectul cu numarul 4? Era
proiectul cu numarul 2 Tnainte de...

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Noi suntem la proiectul cu redistribuiri de sume, doamna Ciceala.

chat.

Doamna Consilier Ciceala Ana Maria

La rectificarea bugetara?
Am mteles. Deci ma Tnscriu la proiectul cu numarul 5, o sa rescriu pe

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Va multumesc, doamna Ciceala.
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Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Dar chat-ul acela, ma scuzati ca intervin... domnule presedinte de
sedinta, va rog, mai intrati pe chat-ul acela ca solicitasem cuvantul la
punctul anterior.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Dau cuvantul domnului Vasile Apostol, director general ASSMB.

Domnul Vasile ADOStol Director General Administratia " italelor si
Serviciilor Medicale Bucuresti

Buna ziua, doamna primar!
Buna ziua, stimati consilieri!
Pentru punctul 4, Tn ceea ce priveste redistribuirea de sume Tn

bugetul de venituri si cheltuieli al Administatiei Spitalelor si Serviciilor
Medicate Bucuresti, propunerea pe care o vom face se raporteaza la faptul
ca ?n buget vom redistribui sume Tn vederea achizitionarii a 25 de
ventilatoare mecanice si a unui ansamblu mobil CT de inteligenta artificiala.
Sumele fac obiectul unei redistribuiri din capitolul nostru de investitii, pentru
objective de investitii pentru care la acest moment s-au suspendat
lucrarile. Multumesc frumos!

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 4, project de hotarare privind
redistribuiri de sume Tn bugetul Administratiei Spitalelor si Serviciilor
Medicate Bucuresti si Tntre sursele de finantare ale bugetului propriu
al Municipiului Bucuresti pe anul 2020.

Dau citire votului.

Cu 35 de voturi pentru, 0 abtineri, 0 voturi Tmpotriva, proiectul a
fast adoptat.

Trecem la punctul 5 de pe ordinea de zi, Project de hotarare
pentru modificarea si completarea anexei nr. 3 la Hotararea
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Consiliului General al Municipiului Bucuresti nr. 730/2018 privind
aprobarea organigramei, numarului total de posturi...

Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Vreau si eu sa intervin. Domnule presedinte de sedinta...

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Va rog frumos sa Tnchideti microfonul.

Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Pal domnule presedinte de sedinta, cum facem cu chat-ul acela?

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
... privind aprobarea organigramei, numarului total de posturi,

statului de funcfii $i Regulamentului de Organizare §i Funcfionare ale
Centrului pentru Seniori al Municipiului Bucuresti, prin includerea
unor programe si proiecte sociale pentru seniori, inclusiv m scopul de
prevenire si combatere a virusului SARS-CoV-2.

Doamna Ciceala, mai aveti ceva de adaugat sau va putem raspunde
la Tntrebari?

Doamna Consilier Ciceala Ana Maria

Puteti sa Tmi raspundeti la Tntrebare, dar sa stiti ca nu a aparut votul
pentru proiectul numarul 4. Noi nu am putut vota la acel project. Uitati,
spune si acum pe chat domnul lonescu ca nu s-a putut vota, a spus acelasi
lucru si domnul Bujduveanu. Nici eu, de exemplu, nu am pututvota.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Eu unul am putut vota, la fel ca si ceilalti 35 de consilieri.

Domnul Consilier Berceanu Octavian Alexandru
Nu a aparut optiunea de vot anterior.
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Doamna Consilier Ciceala Ana Maria

Nu toata lumea a putut vota.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Haideti sa Ti dau cuvantul domnisoarei Alexandra Dobre pentru a va
raspunde la Tntrebare si revenim.

Domnule lonescu, aveti vreo Tntrebare referitor la acest project?

Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Solicitasem cuvantul acum doua proiecte, pe chat. Nu 1-am primit.
Si la punctul anterior nu mi-a aparut optiunea de vot.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Daca aveti ceva de spus, va rog frumos sa adaugati. Tmi cer scuze.

Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Pai nu o sa adaug acum, era legat de acum doua puncte, nu o sa
vreau sa pierdem timpul, dar problema cu votul mi-a aparut si mie.

Doamna Alexandra Dobre Director General Centrul entru Seniorial
Munici iului Bucuresti

Buna ziua, doamna primar general, stimati domni si doamne consilieri
general!.

Doamna Ciceala, va multumesc pentru Tntrebare. Cred ca am Tnteles
bine la ce va referiti. Confuzia vine din faptul ca Tn forma initiala a
Regulamentului de Organizare si Functionare a Centrului pentru Seniori al
Municipiului Bucuresti, asa cum a fost el votat acum aproape 2 ani de zile,
scrie la capitolul 2, art. 4 alin. (1) faptul ca noi prestam servicii de interes
public adresate persoanelor care au varsta de eel putin 50 de ani. Asta
Tnseamna ca nu se exclud persoanele varstnice, pentru ca evident ca
Tmplinind 65 de ani, exact cum ati spus si dumneavoastra anterior, se
Tncadreaza si Tn Regulamentul de Organizare si Functionare votat Tn forma
lui initiala, adica au eel putin 50 de ani. Noi nu adaugam nimic Tn plus la
Regulamentul de Organizare si Functionare din punctul de vedere al
grupului tinta, ci doar din punctul de vedere al activitatilor pe care Ie putem
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desfasura. Pentru ca este normal ca Tn aceasta perioada sa fim solidari,
mai ales aceia dintre noi care putem face asta, din punctul de vedere al
obiectului de activitate al institutiei. Si consider ca fiind o situatie critica
aceea Tn care ne aflam cu totii, tinand cont de faptul ca persoanele cele
mai vulnerabile, asa cum dumneavoastra stiti foarte bine, sunt oamenii Tn
varsta, cine mai bine si mai potrivit decat noi sa vina Tn sprijinul Directiei
Generate de Protectie Sociala si protectie a copilului pentru a-i ajuta pe
acesti oameni. Asta vrem sa facem. Nu solicitam bani Tn plus, nu solicitam
posturi Tn plus, nu solicitam resurse de nici un fel, doar votul
dumneavoastra pentru adaugarea la obiectul de activitate si a alter activitati
socio-medicale. Nu ne dorim altceva si sper ca dumneavoastra sa ma
sustineti si sa ne sustineti Tn acest demers, pentru ca sunt foarte multi
oameni care au nevoie de noi si de dumneavoastra. Va multumesc!

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut

Buna ziua! As dori si eu cuvantul. Catalin Deaconescu sunt.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Da. Spuneti, domnule Deaconescu.

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut

Am citit cu mare atentie proiectul si nota de fundamentare pe care am
solicitat-o Tn mod expres de la departamentul de asistenta tehnica si
juridica. Sigur ca oricand un regulament poate fi modificat, Tnsa Tn aceasta
perioada cred ca ar trebui sa fim cu totii mai atenti pe ce risipim banii
bucurestenilor. Pe aceste centre pentru tineret, pentru seniori, pe diverse
alte institutii pe care le-am Tnfiintat, sau, ma rog, consiliul general le-a
Tnfiintat Tn ultimii patru ani. Si ca sa va dat! un pic seama de seriozitatea
demersului facut de centrul pentru seniori...

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Haideti, va rog sa revenim...

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut

Va multumesc, domnule presedinte!
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Haideti sa citim din nota de fundamentare. Ne spune ca prin
aprobarea acestui nou regulament, centrul pentru seniori...

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Aveti ceva de adaugat la project, aveti vreun amendament, domnule
Deaconescu?

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut

Domnule presedinte, va rog sa Tmi lasati cuvantul sa va explic care
este pozitia grupului PNL pe aceasta tema.

Domnul Consilier Circa Honorius Edward Adrian
Nu cred ca despre asta este vorba. Vorbim daca avem amendamente

sau nu. Care este pozitia... Tn ce sens?

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut

Sa nu vorbim unii peste altii, domnule Circa.

Domnul Consilier Circa Honorius Edward Adrian
Pozitia o exprimati prin votul dumneavoastra. Multumesc frumos!

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut

Sa nu vorbim unii peste altii. Va multumesc!
Deci eu nu cred ca adoptarea acestui...

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Dati-mi voie sa va Tntrerup, domnule Deaconescu. Numai putin, un
minut, va rog frumos, domnule Deaconescu. Haideti sa lasam declaratiile
politice. Daca aveti ceva de adaugat referitor la project, va rog frumos sa
spuneti. Ati avut termen pentru a depune un amendament. Nu ati facut
acest lucru, acum veniti cu o declaratie politica. 0 sa va dau cuvantul
imediat, domnule Deaconescu. Deocamdata nu va aude nimeni.
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Domnul Consilier Neacsu Lazar

La pauza, Marius. Cand facem
Deaconescu.

pauza, sa vorbeasca domnul

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Dau cuvantul domnului Deaconescu.

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut
Va multumesc, domnule presedinte! Cum spuneam, astfel de lucruri

ar trebui reglate Tn timp de pace si nu Tn timp de criza. Eu nu vad de ce
centrul pentru seniori vine cu modificare de regulament Tntr-o sedinta
extraordinara si ne scrie Tn nota de fundamentare ca prin adoptarea noului
regulament centrul va intra pe o orbita profesionala buna si ca va avea o
misiune adevarata. Adica pana acum nu a avut o misiune adevarata? Nu
vad cum s-ar Tmbunatati activitatea centrului daca, de maine, poate sa
cumpere sen/icii media, de exemplu. As dori niste lamuriri de la doamna
director pe aceste lucruri si Ti si indie pagina 3 din nota de fundamentare
depusa de centru.

stim?

Domnul Consilier Radu Ion

Domnule presedinte, suntem cumva Tn campanie electorala si noi nu

Doamna Alexandra Dobre Director General Centrul entru Seniori al
Munici iului Bucuresti

Domnule consilier general, daca va aduceti dumneavoastra aminte,
am avut placerea, din punctul meu de vedere, sa discut cu dumneavoastra
despre cateva repere pe care ar trebui sa ni Ie asumam ca institutie
publica, acum aproape doi ani de zile. La momentul respectiv, cand ne
puteam exercita pe deplin toate prerogativele din Regulamentul de
Organizare si Functionare, respectiv promovarea principiului Tmbatranirii
active, activitati recreative, nu are rost sa vi Ie enumar, pentru ca probabil
Ie cunoastesti foarte bine, mi-ati spus ca ar trebui sa luam Tn calcul si faptul
ca pot veni si alte perioade si ca trebuie sa ne putem adapta la ele si sa
avem si lucruri concrete pe care sa Ie facem pentru oameni. Pentru ca Tn
viziunea dumneavoastra, la momentul acela, daca Tmi amintesc bine, daca
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nu, va rog sa ma iertati, se considera ca acele evenimente, activitati
recreative, momente la care oamenii aveau oportunitatea sa socializeze
unii cu ceilalti, pentru ca nu o au, Tn mod normal, si nu au nici posibilitatea
financiara sa o faca, sa mearga la teatru, la film, la diferite evenimente, sa
participe la cursuri, la momentul acela, daca Tmi aduc bine aminte, m-ati
Tncurajat sa vin si cu masuri mai aplicate si mai concrete. Consider ca daca
nu acum, Tn momente de criza, cand este cea mai mare nevoie de noi sa
venim si sa ajutam si sa punem umarul alaturi de colegii nostri de la
DGASMB, de la ASSMB, de la celelalte institutii, atunci, sa ma ierte
Dumnezeu, dar nu stiu cand o putem face. In momentul Tn care la call
center-ul pe care Tl avem, la care raspund colegele mele, suna oameni
foarte Tn varsta, oameni care nu au sot, sotie, nu au copii, nu au mancat de
doua zile si ne Tntreaba ce facem, eu nu stiu ce sa Ie raspund si nu stiu
daca as putea sa Ie raspund Tntr-o zi ca am vrut sa fac ceva, dar nu am
putut pentru ca s-a considerat ca nu e momentul. Cred ca acesta este eel
mai potrivit moment, pentru ca trebuie sa fim cu totii, eu merg personal cu
colegii mei la usile oamenilor. Vad prin ceea ce tree acesti oameni Tn varsta
langa care nu e nimeni. Nu-i suna nimeni, nu-i Tntreaba nimeni de sanatate,
nu Ie da nimeni o mana de ajutor, cu atat mai mult Tn aceasta situatie. Va
rog sa ma iertati, daca considerati ca demersul de a face ceva concret, de
a merge pe strada, pentru ca este un risc pe care ni-1 asumam si eu si
colegii mei. Si o facem cu toata deschiderea pentru ca asta este datoria
noastra, si morala, si ca institutie publica din cadrul Primariei Municipiului
Bucuresti. Pentru ca e o situatie cu care nici eu si cred ca nici
dumneavoastra nu v-ati mai Tntalnit pana acum. Si sper sa nu ne mai
Tntalnim. Va multumesc!

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Multumesc si eu!
Trecem la vot pe proiectul cu numarul 5.

Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Domnule presedinte de sedinta, ma auziti?

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Da, acum va aud.
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Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Explicati-mi si mie, va rog frumos, cum facem, ca am vazut colegi
care au intervenit peste alti colegi, eu am apasat si pe optiunea resend, am
scris de doua ori si pe chat si nu am primit cuvantul. Daca modalitatea e de
a interveni peste ceilalti, pot sa apelez si la aceasta modalitate, dar spuneti
dumneavoastra cum procedam.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

As dori, domnule lonescu, sa nu luati o pozitie de genul acesta. Doriti
sa luati cuvantul la acest punct?

Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Pai am scris de doua ori pe chat si am apasat si pe optiunea resend.
Spuneti-mi dumneavoastra care este procedura prin care se ia cuvantul.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Aveti ceva de adaugat?

Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Suntem Tn procedura de vot acum si nu apare optiunea.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Nu a pornit votul.
Da, domnule lonescu, va rog, spuneti-ne ce aveti sa ne comunicati

Domnul Consilier Neacsu Lazar
Nu s-a Tmbolnavit niciun catel, asa ca nu e cazul, la ALDE.

Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Uitati. Vedeti? De exemplu acest gen de interventie, as vrea sa-mi
explicati, domnule presedinte de sedinta, ce se Tntampla, fiecare vorbeste
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cand doreste sau este o ordine? Ca sa stiu la punctele urmatoare cum
procedam.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Exists o singura optiune din partea mea, sa exclud acel consilier
general care nu are respect din aceasta sedinta de consiliu. Sper sa nu
aj un gem acolo.

Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Bine. Multumesc! Pot sa intervin acum pe punctul acesta?

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
BineTnteles.

Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Multumesc pentru asta. Voiam sa spun, la interventia de mai
devreme a colegului consilier ca, Tn pofida faptului ca nota de
fundamentare nu este, poate, eel mai bine Tntocmita si am si eu anumite
semne de Tntrebare, cred totusi ca Tn acest moment trebuie sa depasim
aceste mici disensiuni pe care Ie avem si sa votam totusi acest project,
pentru ca, asa cum spunea si doamna directoare, suntem Tntr-o situatie
dificila, cu totii Tncercam sa punem umarul, sub o forma sau alta. Sunt si
foarte multi voluntari care, atentie, voluntarii nu au niciun alt beneficiu ?n
actiunea pe care o fac, si Directia de Asistenta Sociala, Centrul pentru
Senior! si celelalte institutii care fac toate aceste activitati merita toata lauda
si tot sprijinul nostru. Deci de aceea Ti Tndemn si pe ceilalti colegi sa voteze
acest project, asa cum o vom face si noi, de la ALDE. Multumesc!

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Multumesc si eu, domnule lonescu!

Trecem la vot pe proiectul cu numarul 5, project de hotarare privind
modificarea si completarea anexei nr. 3 la Hotararea Consiliului
General al Municipiului Bucuresti nr. 730/2018 privind aprobarea
organigramei, numarului total de posturi, statului de functii §i
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Regulamentului de Organizare §i Funcfionare ale Centrului pentru
Senior! al Municipiului Bucuresti, prin includerea unor programe si
proiecte sociale pentru seniori, inclusiv Tn scopul de prevenire si
combatere a virusului SARS-CoV-2.

Vot, va rog.

Inchidem votul

Cu 44 de voturi pentru, 2 voturi Tmpotriva, 4 abtineri, proiectul a
fost adoptat.

Trecem la punctul 6 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarare
privind unele masuri aplicabile pe perioada instituirii starii de urgenta
determinata de raspandirea coronavirusului SARS-CoV-2 urmare a
suspendarii activitatii din cabinetele medicale de
stomatologie/tehnica dentara care functioneaza Tn imobilele
proprietate a Municipiului Bucuresti.

Avem o Tnscriere la cuvant.

Dar tin sa va amintesc faptul ca toate aceste puncte s-au discutat si
Tn comisiile de specialitate.

li dam cuvantul domnului Sorin Margarit. Domnule Margarit, aveti
cuvantul.

Trecem mai departe.
Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 6.
Inchidem votul.

Cu 52 de voturi pentru, 1 vot impotriva, 0 abtineri, proiectul a
fost adoptat.

Trecem la punctul 7 de pe ordinea de zi, Project de hotarare
privind unele masuri aplicabile pe perioada instituirii starii de urgenta
determinata de raspandirea coronavirusului SARS-CoV-2 pentru
cabinetele medicale medicina de familie, alte specialitati (exceptie
stomatologie/tehnica dentara), farmacie care functioneaza Tn imobilele
proprietatea Municipiului Bucuresti.

Domnule Marinescu, mai aveti ceva de adaugat la acest project?
Va multumesc.

Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 7.
Inchidem votul.
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Cu 49 de voturi pentru, 1 vot Tmpotriva, 0 abtineri, proiectul a
fast adoptat.

Trecem la punctul 8 de pe ordinea de zi, Project de hotarare
privind aprobarea demararii procedurilor necesare Tn vederea fuziunii,
prin absorbtie, Tntre societatea comerciala pc actiuni Compania
Municipala Managementul Traficului Bucuresti S.A., Tn calitate de
societate absorbanta si Compania Municipala Managementul
Transportului Bucuresti S.A. si Compania Municipala Tehnologia
Informatiei Bucuresti S. A. m calitate de societati absorbite.

Dau cuvantul domnului Bujduveanu.

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian

Va multumesc, domnule presedinte!
Drag! colegi, asa cum am votat si Tn trecut, la Tnfiintarea acestor

companii, trebuie sa spunem ca nu este oportun sa Ie puneti pe ordinea de
zi astazi, aceste proiecte. Ba mai mult, ati ajuns la concluzia consilierilor
liberal! ca modelul companiilor nu este eficient pentru administratia publica
locals.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Ma scuzati, domnule Bujduveanu, ca va Tntrerup. Aveti ceva de

adaugat la project?

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian

Da. Mai am sa adaug ca....

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Sau vreti sa faceti doar o declaratie politica?

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian

Si nu avem vole sa dezbatem proiectul, domnule presedinte?
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Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Daca Tl dezbatem, este perfect. Spuneti-ne articolul care nu va place.

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian

Am Tnteles. Punctul de vedere at grupului Partidul National Liberal
este unul foarte clar. Nu vom vota aceste proiecte, pentru ca din doua
companii ilegale, reiese tot o companie ilegala. De aceea urgentam sa Ie
desfiintati. Va multumesc!

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Va multumesc, domnule Bujduveanu!
Dau cuvantul domnului Alexandru Gadiuta.

Domnul Consilier Gadiuta Alexandra Valeriu

Va multumesc, domnule presedinte!
Grupul USR nu va vota acest project. Inca de la Tnceputul acestei

telenovele, pentru ca din pacate este o telenovela a companiilor
municipale, am spus ca modalitatea Tn care s-au desfasurat lucrurile nu
este corecta. Instanta a dovedit ilegalitatea comisa si, din pacate, decizia
de astazi de a comasa o parte din companiile municipale are, din punctul
nostru de vedere, un singur scop, acela de a ascunde dezastrul financiar si
managerial din aceste structuri.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Va multumesc, domnule Gadiuta!
Dau cuvantul domnului lonescu Tudor Tim.

Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Multumesc, domnule presedinte de sedinta!
Am auzit, din pacate, doua pozitii care...

Domnul Consilier Gadiuta Alexandru Valeriu

Domnule presedinte, eram Tnscris la cuvant, mi-ati taiat microfonul,
nu Tnteleg de ce, nu terminasem ce aveam de spus.
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Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Ati reusit Tntre timp?

Domnul Consilier Gadiuta Alexandru Valeriu

Dec! eram Tnscris la cuvant, va transmiteam un mesaj...

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Era atat de lung, Tncat chiar am crezut ca ati terminat.

Domnul Consilier Gadiuta Alexandru Valeriu

Nu. Nu terminasem, sunt niste proiecte foarte importante, care
implica foarte multi bani, va readuc aminte ca aceste companii au primit Tn
total peste 600 de milioane de euro, sub forma de majorari de capital si de
Tmprumuturi.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Ce aveti de adaugat sau de comentat sau de modificat la project?

Domnul Consilier Gadiuta Alexandru Valeriu

Deci ceea ce noi v-am spus si va spunem Tn continuare, aceste
manevre care se voteaza astazi, nu rezolva problema legalitatii, din pacate.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Domnule Gadiuta, manevre nu votam Tn Consiliul General al
Municipiului Bucuresti.

Domnul Consilier Gadiuta Alexandru Valeriu

Din pacate asta se voteaza Tn acest moment si... Tn continuare.
problema dublarii...

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Dau cuvantul domnului lonescu Tudor Tim.
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Domnul Consilier Ardeleanu Mircea

Domnule Gadiuta, lasati-ne cu povestile astea, ca de patru ani ne
spuneti povestile astea.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Va rog sa respectam ordinea.

Domnul Consilier Gadiuta Alexandru Valeriu
Exists o decizie a curtii.

Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Multumesc, domnule presedinte de sedinta!

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Daca dumneavoastra porniti microfonul Tn momentul Tn care eu va
opresc, am o singura solutie. V-am rugat frumos la Tnceputul sedintei, v-am
reiterat, nu spuneti nimic nou. Spuneti doar ca sunteti Tmpotriva si aveti nu
stiu ce manevre la USR, dar Tn consiliul general nu se voteaza manevre.

Domnul Consilier Gadiuta Alexandru Valeriu

Domnule presedinte, voiam sa aduc cateva argumente Tn legatura cu
votul nostru. Despre asta...

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Ati spus. Ati spus deja. Dau cuvantul domnului lonescu Tudor Tim si
va multumesc!

Domnul Consilier lonescu Tudor Tim

Multumesc, domnule presedinte de sedinta!
Cred ca nu toata lumea a citit sau eel putin asta aud, ca nu toata

lumea a citit titlul proiectelor ce urmeaza. Pentru ca acest titlu al proiectelor
vizeaza demararea procedurilor Tn vederea fuziunii, nicidecum Tnfiintare,
desfiintare sau alte aspecte financiare. Da, cred ca aceste companii Tsi
aveau rostul ca principiu si de aceea grupul ALDE a sustinut acest demers
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la Tnceput. De asemenea, la doi ani de la mtiintarea lor, credem ca exista
companii care performeaza, la fel cum exists companii care ar putea sa
performeze mai bine si unele care nu performeaza deloc. Si Tn acest sens
vom vota acest pachet de demarari de proceduri Tn vederea fuziunii, pentru
ca aceste proiecte vizeaza exact analiza necesara Tn vederea remedierii
unor probleme. Companiile nu sunt ilegale, au fostm instanta, repet, pentru
ceilalti colegi consilieri, nu au fost ele, companiile, declarate ilegale, ci un
project de hotarare, de fapt niste proiecte de hotarare care vizau
demararea Tnfiintarii lor. Deci aceste companii functioneaza legal, dar sunt
de acord ca unele pot functiona mult mai bine si acesta este scopul pe care
eu, eel putin 1-am Tnteles din aceste proiecte. Grupul ALDE va vota pentru
aceasta analiza, pentru ca numai Tn baza unei analize financiare si a
resurselor umane putem sa luam o decizie pe viitor. Multumesc!

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Va multumesc si eu!
Trecem la vot pe proiectul cu numarul 8.

Domnul Consilier Tu ui Matei Ion
Cerusem cuvantul.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Domnule Tugui, aveti cuvantul.

Domnul ConsilierTu ui Matei Ion

Multumesc!
Voiam sa va atrag atentia ca ceea ce faceti dumneavoastra este un

abuz.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

In timp ce ne spuneti ca nu sunteti de acord, putem sa si votam
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Domnul Consilier Tu ui Matei Ion

Nu. Nu stiti ce vreau sa va spun. Nu ma mai Tntrerupeti, asta vreau sa
va spun. Ca ceea ce faceti este un abuz. Lasati consilierii general! sa se
exprime. Intrerupand permanent si taind microfonul este si abuziv si
obraznicie.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Nu, domnule Tugui, nu este abuziv. Imi exercit drepturile si obligatiile
de presedinte de sedinta.

Sa revenim la vot pe proiectul 8.

Domnul Consilier Tu ui Mate! Ion
Intr-un mod foarte obraznic.

Domnul Consilier Ardeleanu Mircea

Pai vedeti domnule presedinte de ce intervin eu? Daca domnul Tugui
va face obraznic, noi sa stam cu mainile Tn san? Ce atitudine...

DoamnaConsilier Raiciu Anca Daniela

Eu propun ca fiecare grup sa aiba un singur purtator de cuvant. Ce
Dumnezeului! lar Tncepem balamucul? Adica lumea are nevoie de aceste
voturi, pentru ca este pandemic, este o situatie extrem de grava, si noi
stam si vorbim online ca vor unii sa se vada si sa se auda.

Domnul Consilier Tu ui Matei Ion

Acesti colegi nu s-au Tnscris la cuvant.

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian
Nu vrea nimeni sa se vada. Eu am cerut cuvantul. Vad ca altii au

dreptul la cuvant. Domnule presedinte, am cerut cuvantul.
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Domnul Consilier Circa Honorius Edward Adrian

Domnule presedinte, si eu va cer cuvantul pe o problema tehnica.
Rugamintea mea este ca domnul Chirica sa poata sa reintre ca 1-a
deconectat. Multumesc.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Punctul 8 - Project de hotarare privind aprobarea demararii
procedurilor necesare Tn vederea fuziunii, prin absorbtie, Tntre
societatea comerciala pe actiuni Compania Municipala Managementul
Traficului Bucuresti S. A., Tn calitate de societate absorbanta si
Campania Municipala Managementul Transportului Bucuresti S.A. si
Compania Municipala Tehnologia Informatiei Bucuresti S. A. m calitate
de societati absorbite.

Cu 30 de voturi pentru, 13 voturi Tmpotriva, 1 abtinere, proiectul
a fast adoptat.

Trecem la proiectul cu numarul 9.
Daca vreti sa va Tnscrieti la cuvant, domnule Tugui, faceti-o.

Trecem la punctul 9 de pe ordinea de zi, Proiect de hotarare
privind aprobarea demararii procedurilor necesare Tn vederea fuziunii,
prin absorbtie, Tntre societatea comerciala pe actiuni Campania
Municipala Medicala Bucuresti S.A., Tn calitate de societate
absorbanta si Campania Municipala Protectie Civila si Voluntariat
Bucuresti S.A. si Compania Municipala Paza si Securitate Bucuresti
S.A. Tn calitate de societati absorbite.

Exista solicitari?

Dau cuvantul domnului Tugui.

Domnul Consilier Tu ui Matei Ion
Nu m-am Tnscris.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Va multumesc.
Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 9.
Inchidem votul.

31



PNL?

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian

Domnule presedinte, nu ne mai vedeti, cand scriem, pe cei de la

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Da, va dau cuvantul la punctul numarul 10, presupun ca sunt aceleasi
lucruri.

Doamna Consilier Radu Elena

Nu va suparati, la mine nu a mai aparut abtinere. Cand apare, cand
nu apare. Este vreo problema?

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Poate din cauza USR-ului sau ceva?

Doamna Consilier Radu Elena

Nu e cazul de glume. Eu nu fac intentionat.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Punctul 9 - Project de hotarare privind aprobarea demararii
procedurilor necesare Tn vederea fuziunii, prin absorbtie, Tntre
societatea comerciala pe actiuni Compania Municipala Medicala
Bucuresti S. A., Tn calitate de societate absorbanta si Compania
Municipala Protectie Civila si Voluntariat Bucuresti S.A. si Compania
Municipala Paza si Securitate Bucuresti S.A. Tn calitate de societati
absorbite.

Cu 31 de voturi pentru, 19 voturi Tmpotriva, 0 abtineri, proiectul
a fost adoptat.

Trecem la proiectul numarul...

Doamna Consilier Radu Elena

Am facut o poza si o sa vedeti ca nu era abtinere, deci nu vorbesc
aiurea. Multumesc!

\
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Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Multumesc!

Trecem la punctul 10 de pe ordinea de zi, Project de hotarare
privind aprobarea demararii procedurilor necesare Tn vederea fuziunii,
prin absorbtie, mtre societatea comerciala pe actiuni Compania
Municipala Parcuri si Gradini Bucuresti S.A., Tn calitate de societate
absorbanta si Campania Municipala Intretinerea Arborilor si Spatiului
Verde Bucuresti S. A. Tn calitate de societate absorbita.

Dau cuvantul domnului Bujduveanu.

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian

Vad ca mai devreme cand colegul de la ALDE a vorbit, nu 1-ati
Tntrerupt cum ne-ati Tntrerupt pe noi. A putut sa faca declaratie politica.
Cred ca domnul Tudor Tim lonescu este Tntr-o eroare, pentru ca aceste
companii au fost mfiintate ilegal si instanta s-a pronuntat asupra hotararilor
de Tnfiintare. lar doamna Raiciu, cand a intervenit, cred ca nu ar trebui sa
amestecam pandemia cu proiecte de comasare a unor companii care au
fast Tnfiintate ilegal. Spunand ca ar trebui sa ne grabim sa votam ceva pe
repede Tnainte. Da, Tmi mentin parerea de la punctul anterior ca nu vom
vota aceste proiecte. Multumesc.

Doamna Consilier Raiciu Anca Daniela

Dec! eu nu am spus nimic Tn legatura cu...

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Dau cuvantul domnului Deaconescu.

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut

Va multumesc, domnule presedinte!
Si eu cred ca ar trebui sa mentinem dezbaterea Tn limitele decentei,

Tnsa trebuie sa va spun ca prin proiectele pe care le-ati prezentat, acest
pachet de comasari si absorbtii de companii, nu faceti decat sa uniti tusea
cujunghiul. Practic...
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Domnul Vice rimar Badulescu Aurelian
Domnule Deaconescu...

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut

Va multumesc, domnule viceprimar, astept...

Domnul Vice rimar Badulescu Aurelian
Haideti ca avem si noi treaba...

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut
Stiu ca aveti treaba, am vazut ca aveti...

Domnul Vice rimar Badulescu Aurelian

Scrieti cateva randuri si trimiteti-le la urmatoarea adresa: pmb@...

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut

Va multumesc, domnule viceprimar, vad ca Tn continuare sunteti, Tn
ceea ce priveste logica si bunul simt, asimptomatic. Lasati-ma sa termin ce
am de spus. Daca nu stam linistiti si dumneavoastra majoritatea va votati
ce vreti.

Domnul Vice rimar Badulescu Aurelian

Deci aveti o problema foarte mare, motiv pentru care nu vreau sa va
mai ascult si nici colegii mei...

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut

Inchideti-va casca, domnule viceprimar, daca nu doriti sa ma
ascultati. Deocamdata sunt consilier general ales si am dreptul sa ma
exprim Tn cadrul sedintelor consiliului general. Va multumesc!

10?

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Domnule Deaconescu, aveti ceva de adaugat la proiectul numarul

\
34



Domnul Vice rimar Badulescu Aurelian
Vreau ceva nou, fresh!

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut

Daca ma lasati sa spun, am multe lucruri de spus.

Domnul Vice rimar Badulescu Aurelian

Eu stiu ce poti dumneata. Dumneata poti putin.

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian

Va rog Tntrerupeti-i microfonul domnului viceprimar.

Domnul Consilier Deaconescu Catalin lonut

De cand aveti mai multe atributii delegate, probabil ca v-a luat putin
valul. Ascultati-ma. Deci nu puteti sa uniti campionii la netransparenta...

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Domnule viceprimar, va multumesc.
Domnule Deaconescu, aveti ceva de adaugat la project sau doriti sa

faceti declaratii politice?

Domnul Vice rimar Badulescu Aurelian

Nu sunt declaratii politice. Astea sunt tampenii, pentru ca politicienii
sunt destepti.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Trecem la vot pe proiectul cu numarul 10.

Domnul Consilier Gadiuta Alexandru Valeriu

M-am Tnscris la cuvant la acest punct.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Spuneti, domnule Gadiuta.
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Domnul Consilier Gadiuta Alexandru Valeriu

0 sa fiu foarte scurt. Pe langa ce am spus anterior, companiile de la
acest punct sunt un exemplu clar de dublare a activitatii unor institutii deja
existente din cadrul administratiei locale Bucuresti. In momentul acesta noi
avem deja Administratia Lacuri Parcuri si Agrement Bucuresti, iar la
sectoare, Tn acest moment, avem ADP-urile care se ocupa Tn mare cu
acelasi lucru. De asemenea, Tn cadrul Primariei Capitalei avem Directia de
Mediu, iarasi o institutie cu..

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Va multumesc, domnule Gadiuta. Nu ati spus absolut nimic nou.
Haideti sa trecem la vot pe proiectul cu numarul 10.

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian

Domnule presedinte, vad ca domnul viceprimar are dreptul sa
vorbeasca fara sa spuna nimic, dar noi, restul, nu avem vole.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Trecem la vot pe proiectul cu numarul 10.

Domnul Vice rimar Badulescu Aurelian

Voi stiti ca va iubesc si sunt alaturi de vol.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 10. Va reamintesc faptul ca
dimineata, pana la ora 9, aveati dreptul sa trimiteti Tntrebari, pentru ca
aparatul de specialitate sa va raspunda. Si interpelari si amendamente. In
comisii niciunul dintre consilieri nu a comentat nimic, ma refer la USR si
PNL.

*Proiectul de hotarare cu numarul 10 a fast adoptat cu 32 de
voturi pentru, 2 abtineri sU^YOturi Tmpotriva.

^ N /'

36

^ ^^"
-'- rSiL



Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian

Va contrazic, domnule presedinte, am comentat Tn comisii.

Domnul Pre edinte de sedinta Pavel Marius Adrian

Domnule Bujduveanu, ma lasati sa termin? Va multumesc. Haideti sa
ne facem treaba si sa Tnchidem aceasta sedinta, mai avem foarte putine
puncte pe ordinea de zi.

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian

0 scurta remarca, daca Tmi permiteti, vad ca de la ultima sedinta, cea
fizica de la Sala Gloria, v-ati Tnvatat fara dezbateri. Cred ca rolul Consiliului
este sa si dezbatem. Am Tnteles ca toata lumea are treaba si toata lumea
vrea sa-si termine treaba, dar a fost programata din timp sedinta aceasta,
de aceea cred ca este normal sa putem sa dezbatem.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Domnule Bujduveanu, dumneavoastra sunteti Tn sufragerie si vorbiti...

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian
Nu sunt Tn sufragerie, sunt la munca.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
De asemenea...

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian
Sunt la munca, domnule presedinte. V-as atrage atentia ca ironia si

sarcasmul sunt armele mvingatorului, iar dumneavoastra nu cred ca sunteti
un Tnvingator astazi.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Proiectul numarul 11 - Project de hotarare aprobarea demararii

procedurilor necesare Tn vederea fuziunii, prin absorbtie, mtre
societatea comerciala pe actiuni Trustul de Cladiri Metropolitane
Bucuresti S.A., Tn calitate de societate absorbanta si Compania
Municipala Consolidari Tn calitate de societati absorbita.

Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 11.
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Domnul Consilier Ardeleanu Mircea
Domnul presedinte, nu Tmi apare nimic pentru vot, sa stiti.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Inchidem votul pe proiectul cu numarul 11.
Cu 31 de voturi pentru, 0 abtineri, 18 voturi Tmpotriva, proiectul a

fost adoptat.

Trecem la proiectul cu numarul 12- Project de hotarare aprobarea
demararii procedurilor necesare Tn vederea fuziunii, prin absorbtie,
Tntre societatea comerciala pe actiuni Campania
Municipala Publicitate si Afisaj Bucuresti S.A., Tn calitate de societate
absorbanta si societatile comerciale pe actiuni Compania Municipala
Turistica Bucuresti S. A. si Campania Municipala Agrement Bucuresti
S.A. m calitate de societati absorbite.

Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 12.
Cu 30 de voturi pentru, 0 abtineri, 15 voturi Tmpotriva, proiectul a

fast adoptat.

Domnul Consilier Ardeleanu Mircea
Domnule presedinte, eu nu pot sa votez de 3 proiecte mcoace.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Numai putin. Va suna cineva de la tehnic imediat. Aveti o casuta pe

care ati Tnchis-o. Va multumesc. Inchideti, va rog frumos, microfonul.

Domnul Consilier Stanciu Daniel
Solicitasem la proiectul cu numarul 12 sa iau cuvantul, dar vad ca nu

se mai poate.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Trecem la proiectul cu numarul 13 - Proiect de hotarare privind

modificarea §i completarea anexei nr. 3 la Hotararea Consiliului
General al Municipiului Bucuresti nr. 734/2019 - Regulamentul de
organizare si functionare al Administratiei Municipale pentru
Consolidarea Cladirilor cu Risc Seismic.

Dau cuvantul domnului Bujduveanu. Sper ca aveti ceva de adaugat
la project.
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Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian

Da, am ceva de adaugat la project, domnule presedinte, va
multumesc. Inainte sa adaug la project am si eu o remarca. Observ ca toti
consilierii sunt egali, dar unii sunt mai egali decat altii Tn acest Consiliu
General. Revenind la project, voiam sa Tntreb care este logica din spatele
acestui project si de ce trebuie sa luam un atribut care este dat prin Codul
administrativ Consiliului General si sa-1 dam catre o administratie. Care
este rolul prin care concesiunea si Tnchirierea si urmarirea acestor
contracte, concesiunea Tn speta nu poate ramane la Consiliul General. Va
multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Va multumesc. li dau cuvantul domnului consilier al Primarului

General Marius Coaje, pentru a va raspunde la Tntrebare.

Domnul Marius Coa'e - consilier al Primarului General
Buna ziua doamnelor si domnilor. Am raspuns Tn comisia de

specialitate la aceasta Tntrebare, va raspund si acum.

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian
La juridica nu ati fast prezent, domnule Coaje.

Domnul Marius Coa'e - consilier al Primarului General
Daca eram invitat veneam. Nu luam niciun atribut Consiliului General,

Consiliul General daca Tsi exercita un atribut, si-1 exercita prin aparatul de
specialitate al primarului, adica prin directiile din..., sau prin subordonatele
Consiliului General, cum este si aceasta Administratie Municipala pentru
consolidarea cladirilor cu risc seismic. Cerem acest atribut de care spuneti
dumneavoastra, vrem sa avem si noi aceste atributii Tn ROF pentru a putea
demara Tmpreuna cu cetatenii Municipiului Bucuresti proiecte de
consolidare fara ca Primaria Capitalei sa vina cu o forma financiara sa-i
ajute. Mai pe scurt, avem deja solicitari din partea asociatiilor de proprietari
care vor sa se asocieze Tmpreuna cu persoane private sa Ie fie consolidate
cladirile gratuit, iar noi sa fim parte Tn acest proces pentru ca am dovedit Tn
4 ani ca suntem oameni de Tncredere, iar cetatenii vor sa fim alaturi de ei.
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Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian
Am Tnteles domnule Coaje, dar vreau sa va spun un lucru. Conform

Codului Administrativ, Consiliul General este forul deliberativ.
Dumneavoastra faceti parte din executiv. Nu puteti lua din atributiile
Consiliului General asa cum nici Guvernul nu poate lua din atributiile
Parlamentului. Dumneavoastra nu va puteti substitui consiliului m a lua o
decizie fara sa treceti prin consilieri alesi de catre cetateni. Asta este rolul
consilierilor. De a fi vocea cetatenilor din diferite partide politice, tocmai fie
pentru a cenzura anumite actiuni, fie pentru a propune anumite actiuni. Va
multumesc.

Domnul Marius Coa'e - consilier al Primarului General
Domnul consilier, cred ca nu ati Tnteles. Eu vin Tn fata dumneavoastra

sa cer un mandat, sa-mi tree Tn ROF posibilitatea de a face acest
lucru... domnul consilier general eu vin Tn fata dumneavoastra de fiecare
data cand voi ajunge sa fac asemenea contracte ... nu fac ceva fara ca,
Consiliul General sa nu stie. Ati Tnteles?

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian
Da. Am Tnteles ce ati spus dumneavoastra.

Domnul Marius Coa'e - consilier al Primarului General
La fiecare lucrare pe care am demarat-o, am venit Tn fata Consiliului

General si mi-ati votat acele proiecte. Acelasi lucru vom face si de azi
Tnainte.

Domnul Consilier Bu'duveanu Stelian
Ok. Am Tnteles. Nu m-ati convis domnule Coaje. Am Tnteles punctul

dumneavoastra de vedere, eu am terminal cu Tntrebarile, daca colegii mai
au alte Tntrebari. Va multumesc mult.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Va multumesc, domnule consilier. Trecem la vot pe proiectul cu

numarul 13.
Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 13. Inchidem votul.
Cu 33 de voturi pentru, 6 Tmpotriva, 10 abtineri, proiectul a fast

adoptat.



Trecem la proiectul cu numarul 14 - Project de hotarare pentru
modificarea Hotararilor Consiliului General al Municipiului Bucuresti
nr. 28/22. 02.2018 si nr. 396/26. 07.2018 privind transmiterea din
administrarea Administratiei Fondului Imobiliar catre Administratia
Municipala pentru Consolidarea Cladirilor cu Risc Seismic a unor
imobile proprietate de stat Tn vederea efectuarii lucrarilor de punere Tn
siguranta si consolidare si a Hotararii Consiliului General al
Municipiului Bucuresti nr. 454/27. 08. 2019 privind transmiterea din
administrarea Administratiei Fondului Imobiliar catre Administratia
Municipala pentru Consolidarea Cladirilor cu Risc Seismic pe
perioada executarii lucrarilor de punere Tn siguranta si reparatii
fatade.

Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 14. Inchidem votul.
Cu 47 de voturi pentru, 2 voturi Tmpotriva, 1 abtinere, proiectul a

Tost adoptat.

Trecem la proiectul cu numarul 15 - Project de hotarare privind
transmiterea din administrarea Administratiei Fondului Imobiliar catre
Administratia Municipala pentru Consolidarea Cladirilor cu Risc
Seismic a cotelor-parti proprietate de stat, din imobilele situate Tn
Calea Victoriei nr. 101, sector 1, Calea Victoriei nr. 52, sector 1, strada
Franceza nr. 32, sector 3, pe perioada executiei lucrarilor de punere Tn
siguranta si consolidare si a cotelor-parti proprietate de stat din
imobilul situat m Bucuresti, Calea Victoriei nr. 1-5, sector 3, pe
perioada executiei lucrarilor de punere Tn siguranta si reparatii
fatade. Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 15.

Domnul Consilier Tu ui Matei Ion
Voiam doar sa-i amintesc domnului Coaje ca a promis Tn Comisia de

patrimoniu ca ne va trimite o situatie si pentru cladirile reprezentative de pe
Bulevardul Magheru pentru care initiaza demararea lucrarilor.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Va va trimite pe email documentatia solicitata, asa cum v-a promis.

Domnul Consilier Tu ui Mate! Ion
Voiam doar sa-i aduc aminte. Va multumesc.
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Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 15. Inchidem votul.
Cu 51 de voturi pentru, 0 voturi Tmpotriva, 0 abtineri, proiectul a

fast adoptat.

Trecem la proiectul cu numarul 16 - Project de hotarare privind
declararea ca bun apartinand domeniului public al Municipiului
Bucuresti a imobilului situat Tn Strada Barbatescu Vechi, nr. 7, sector
5.

Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 16. Inchidem votul.
Cu 50 de voturi pentru, 0 voturi Tmpotriva, 1 abtinere, proiectul a

fast adoptat.

Trecem la proiectul cu numarul 17 -Project de hotarare privind
Tmputernicire express a Consiliului Local al Sectorului 6 al
Municipiului Bucuresti de a se asocia cu Administratia Strazilor
Bucuresti, Tn vederea realizarii m comun a lucrarilor de interes public
local pe strazile administrate de aceasta, aflate pe raza administrativ-
teritoriala a Sectorului 6. Domnule Gadiuta, aveti cuvantul.

Domnul Consilier Gadiuta Alexandru Valeriu
Va multumesc, domnule presedinte. Voiam sa va readuc aminte ca

Tn urma cu mai bine de un an am transmis catre sectorul 6, Bulevardul luliu
Maniu si de atunci a Tnceput o borduriada generalizata Tn sectorut 6, din
pacate, si o tocare a banilor Tn aceste operatiuni de borduriade. Prin
proiectul pe care ni-1 propuneti astazi, cred ca se va propune acelasi lucru
si nu cred ca este cazul sa dam un eec Tn alb Administratiei Sectorului 6
printr-un astfel de project din moment ce ei nu au fost m stare sa realizeze
un project Tntr-un mod foarte Tn regula pe Bulevardul luliu Maniu.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Va multumesc, domnule Gadiuta.

Doamna Consilier Neacsu loana Mihaela
Domnule presedinte, daca Tmi dati vole sa intervin. Aceste aprecieri

ale domnului Gadiuta sunt pur personale. Nu este vorba doar de montarea
bordurilor Tn sectorul 6, se asfalteaza bulevardele, se asfalteaza strazile, si
este normal atunci cand pui asfalt sa pui si bordurile aferente. II invit pe
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domnul Gadiuta la o plimbare pe luliu Maniu ca sa vada Tn ce mod
extraordinar s-a transformat acest bulevard si putem sa-i punem la
dispozitie poze Tnainte si dupa ca sa se convinga.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Trecem la vot pe proiectul cu numarul 17. Inchidem votul.
Cu 35 de voturi pentru, 12 voturi Tmpotriva, 4 abtineri, proiectul a

Tost adoptat.

Trecem la proiectul cu numarul 18 - Project hotarare privind
punerea la dispozitie catre Asociatia Intercom un itara pentru
Transport Public Bucuresti - llfov a autobuzelor ce fac obiectul
contractului de "Furnizare a 130 de autobuze hibride" nr.
753/26. 08.2019.

Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 18. Inchidem votul.
Cu 47 de voturi pentru, 1 vot Tmpotriva, 3 abtineri, proiectul a

fast adoptat.

Trecem la proiectul cu numarul 19 -Project de hotarare privind
acordarea de mandat special Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara
pentru Transport Public Bucuresti - llfov Tn vederea modificarii
contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public
local de calatori mcheiat cu operatorul regional Societatea de
Transport Bucuresti STB S.A.

Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 19.

Domnul Consilier Stroe Bo dan Cristian
Am ridicat mana pentru a lua cuvantul. Este vorba de modificarea mai

multor trasee si nu exista o fundamentare clara a acestui lucru. Nu avem
studii de utilizare a diverselor autobuze, de frecventa, si am vrea o
fundamentare mult mai buna a acestui tip de project Tn viitor si de
asemenea, STB -ul, misiunea lui principala este sa acopere cat mai bine
suprafata Bucurestiului, cu mijloace de transport Tn comun sa. -. existe
indicator! de performanta. De exemplu, Tn alte orase din Uniunea
Europeana exista indicatori de performanta, ca fiecare locuitor sa locuiasca
la maxim 5-10 minute de mers pe jos de un mijloc de transport Tn comun.
STB-ul ar trebui sa se orienteze si sa ne demonstreze prin organizarea
traseelor ca urmareste sa atinga aceste scopuri la a deservi cat mai multi
din cetatenii orasului cu transoprtul Tn comun
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Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Liniile de transport Tn comun se adapteaza permanet nevoilor

cetatenilor Municipiului Bucuresti. De exemplu, nu exista o linie predefinita
Tntotdeauna Bucuresti - Calarasi, sau Giurgiu - Calarasi, sau orice alta
localitate.

Trecem la vot pe proiectul cu numarul 19. Tnchidem votul.
Cu 35 de voturi pentru, 2 voturi Tmpotriva, 13 abtineri, proiectul a

fast adoptat.

Trecem la proiectul cu numarul 20- Project de hotarare privind
acordarea de mandat special Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara
pentru Transport Public Bucuresti - llfov Tn vederea modificarii
contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public
local de calatori Tncheiat cu operatorul regional S.C. Ecotrans STCM
SRL.

Domnul Consilier Stroe Bo dan Cristian
Si aici am cerut sa iau cuvantul, va rog. Am mai cerut de multe ori

cand a mai fast... au mai fost si alte ocazii cand s-au modificat aceste
contracte de concesiune cu ceilalti operatori de transport Tn comun din llfov
si cerinta pe care am facut-o si atunci este ca aceste contracte de
concesiune sa prevada integrarea mijloacelor de transport Tn comun ale
acelor societati Tn aplicatia INFO STB pentru ca aceasta aplicatie si-a
dovedit utilitatea si tot transportul din Bucuresti llfov...

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Tocmai ati spus ca un project initiat de consilierii general! PSD si-a

dovedit utilitatea?

Domnul Consilier Stroe Bo dan Cristian
... fast sustinut pentru implementarea lui mult mai rapida pentru ca

era un project care stagna de ani de zile Tn momentul Tn care am intrat Tn
consiliu si am facut tot ce am putut ca sa se materializeze acest project.
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Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Apreciez efortul dumneavoastra.

Domnul Consilier Stroe Bo dan Cristian

Ar trebui integrate si autobuzele pe care Ie opereaza acesti operatori
din llfov, din Voluntari si Chitila, Tn aceasta aplicatie si de altfel si
Metrorexul dupa cum prevede caietul de sarcini al aplicatiei. Ar trebui
facute demersuri pentru a fi integrat si Metrorexul Tn aceasta aplicatie. Si
asta se poate face prin modificarea contractului de concesiune, obligarea
lor prin acest contract de concesiune.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Va multumesc, domnule Stroe. Trecem la vot pe proiectul cu numarul

20. Inchidem votul.
Cu 34 de voturi pentru, 1 vot Tmpotriva, 13 abtineri, proiectul a

fost adoptat.

Trecem la proiectul cu numarul 21-Project de hotarare privind
acordarea de mandat special Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitara
pentru Transport Public Bucuresti - llfov Tn vederea modificarii
contractului de delegare a gestiunii serviciului de transport public
local de calatori mcheiat cu operatorul regional S. C. Serviciul de
Transport Voluntari S.A.

Vot, va rog, pe proiectul cu numarul 21. Inchidem votul.
Mai am de anuntat rezultatele de la punctul cu numarul 10, datorita

faptului ca am avut o problema tehnica. Inainte de Tnchiderea sedintei Ie
anunt.

Cu 36 de voturi pentru, 1 vot Tmpotriva, 14 abtineri, proiectul cu
numarul 21 a fast adoptat.

Domnul Consilier Stroe Bo dan Cristian
Domnul Tugui a pus o Tntrebare pe chat. Cred ca merita raspunsul

pentru toata lumea.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Trebuie sa anunt rezultatul de la punctul numarul 10 si abia dupa

aceea declar sedinta de consiliu Tnchisa.
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Domnul Consilier Tu ui Matei Ion
Pana atunci Tntrebasem pe chat daca a fot cumva programata sedinta

ordinara. Stim cand va avea loc sedinta ordinara a lunii aprilie?

Doamna Mariana Brod - Director Executiv DATJ
Nu a fast stabilita urmatoarea sedinta.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Nu a fast stabilita mca sedinta ordinara. Cand va fi stabilita vom primii

cu totii Tn acelasi timp convocarea, dupa cum bine stiti, domnule Tugui.

Domnul Consilier Stroe Bo dan Cristian
Vorbeam de data, nu de ordinea de zi.

Domnul Presedinte de sedinta Pavel Marius Adrian
Din cauza unor probleme tehnice, DATJ-ul va va anunta rezultatul

votului de la punctul 10, tuturor consilierilor generali, pe email.
Acestea fiind spuse, declar Tnchisa sedinta de consiliu de astazi, 10

aprilie 2020. Va multumesc tuturor.

Sedinta extraordinara a Consiliului General al Municipiului Bucuresti
s-a Tncheiat la ora 14:35.

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele Tnregistrate de sistemul de vot electronic.

PRE?EDINTE'pE ? INJA,

Pavel MariusA i

SECRETAR GENERAL
AL MUNICIPIULUI BUCURE?TI,
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